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g. Zvonko Lah                                                                                             Ljubljana, dne 15.11.2017 
 
Poslanec NSi 
 
 
 
Pozdravljen 
   
Moje ime je Branko Plavec in že najmanj 37. let delam kot sindikalni delavec, začel sem v 
podjetju Metalna Maribor (najbrž ste že kdaj slišali o njej in njeni zgodovini), kjer sem delal 
vse do njenega konca, pozneje pa sem se zaposlil na Sindikatu kovinske in elektroindustrije 
Slovenije, kjer delam še danes.  
 
Sicer ni moja navada polemizirati, pisati po forumih ipd., v primeru  pa, ko nekdo o kom 
govori neresnico in zavaja državljane, pa naj bo to kdor koli, tudi poslanec Državnega zbora 
RS, pa sem mnenja, da je potrebno odreagirati. Moje mnenje namreč je, da si noben 
poslanec oz. politik ne more dovoliti govoriti vse vprek, še najmanj pa postavljati trditve o 
nekom oz. v tem primeru o sindikatih, ki se ne morejo braniti na sejah Državnega zbora RS.    
 
Na včerajšnji seji Državnega zbora ste si dovolil v eni od razprav dejati nekako takole 
»sindikati ne zastopajo delavcev, ki so izgubili delo zaradi stečajev, zato ker jim ne 
plačujejo članarine«. Ta vaša trditev, ki je sicer izvzeta iz konteksta in ki ste jo izrekli na seji 
Državnega zbora RS na žalost ni resnična, je zavajajoča in nekorektna, predvsem pa krivična 
do tistih sindikalnih delavcev, ki zastopajo delavce v stečajnih postopkih, ki trajajo tudi 10 let 
in več, za kar seveda ne morete kriviti sindikaliste. V kolikor pa imate podatek, da kateri od 
številnih sindikatov v Sloveniji tako dela, potem pa bi bilo korektno z vaše strani povedati še 
kateri sindikat tako dela, ne pa posploševati vsevprek in blato trositi po vseh sindikatih in 
njenih predstavnikih, ki svoje delo opravljajo korektno in pošteno.  
 
Da ste na seji govorili neresnico oz. niste imeli preverjenih podatkov, vsaj za ZSSS in SKEI 
Slovenije ter njihove organizacijske oblike ne, utemeljujem z naslednjim:  
 
14. člen Pravilnika o financiranju in finančnem poslovanju SKEI Slovenije določa, da so 
plačevanja sindikalne članarine oproščeni nezaposleni člani, člani ki prejemajo socialno 
pomoč pod zajamčeno plačo in člani prijavljeni na zavodu za zaposlovanje ter tisti, ki jim je 
prenehala pravica do denarnega nadomestila. In tako bi morali vsaj v sindikatu SKEI delati, v 
kolikor kdo ni, je seveda kršil Statut SKEI Slovenije in omenjeni pravilnik. Kot dokaz vam 
pošiljam tudi članek iz našega časopisa Delavska enotnost, št. 32. z dne 28.8.2017, kjer je 
članek, V stečajnih postopkih so »sindikalni odvetniki« zastopali desettisoče delavcev, kjer 
lahko preberete, kaj smo počeli v samo enem delu Slovenije, gre namreč za Podravje in 
Koroško, kjer je bilo tudi največ stečajev in so delavci, ki niso plačevali in večina še danes ne 
plačuje sindikalne članarine prejeli skupaj najmanj 30 milijonov evrov, ob dejstvu, da  
moramo tudi sindikati plačati vse sodne takse, vse odvetniške storitve, skratka vse stroške, ki 
nastajajo ob vložitvi tožbenih zahtevkov in ki jih predpisuje ta država.   
 
To delo ni zasluga nobene politične stranke, ampak sindikalnih delavcev, ob katere se 
nekateri politiki tako radi obregnete, jim pripisujete nedelo, zasluge za propad podjetij, delo 
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za velik denar, »rdečo barvo« ipd… in, ali smo v tej družbi res nebodigatreba, ali pa v tej 
družbi vendarle rešujemo nekatere velike probleme delavcev, ki jih je zakuhal nekdo drug, 
vsa gnojnica pa se zlije na sindikate oz. njihove predstavnike. 
 
Lep dan in uspešno delo vam želim! 
 
 
V vednost:                                                                                                          Izvršni sekretar SKEI 
- predsednik Državnega zbora RS,  Milan Brglez                                                                                              

                                                                                                                                    Brane Plavec    
 
 
 
 
 
 
 
   
 
     
 
   
 
  
 
 
  
 
 
 


